
PROTOKÓŁ NR 35/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 25 listopada 2016 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, zakończyło o godz. 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji: 

1. Artur Wrona – Przewodniczący komisji

2. Zofia Ujma 

3. Krystyna Konieczna 

4. Anna Klepacz

5. Ewa Pędziwiatr

6. Paweł Pituch

7. Krzysztof Gorczyca

8.  Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Sławomir Jakóbowski,

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 

1. Anna Perłowska

2. Lucyna Glinka

3. Henryk Maniecki

4. Małgorzata Krysiak

5. Wiesław Kędzierski

6. Dariusz Kaliński

7. Irena Kawałek

8. Ewa Król

9. Renata August

10. Kamila Pędziwiatr

11. Mariusz Kubiak

12. Kryszkowska Agnieszka

13. Patynowska Krystyna

14. Agata Młodawska

15. Beata Espenschied

16. Henryk Płoński

17. Stanisław Schmidt

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie  projektu  budżetu  w poszczególnych  jednostkach  budżetowych przez  dyrektorów  tych

jednostek.

3. Dalsze omówienie budżetu – pytania do Pani Burmistrz.

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 Przewodniczący Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów otworzył  posiedzenie,  przywitał



przybyłych,  odczytał  porządek  obrad.  Zaproszeni  dyrektorzy  poszczególnych  jednostek  budżetowych

omawiali swoje projekty budżetu na 2017 rok.

Ad. 2 Jako pierwsza wystąpiła Dyrektor Biblioteki Publicznej, Pani Lucyna Glinka.

W  związku  z  rozszerzeniem  działalności  w  bibliotece,  niezbędny  jest  zakup  komputera,  rzutnika.

Uruchomiono Dyskusyjny Klub Książki oraz Klub Wędrowca. Biblioteka funkcjonuje bardzo aktywnie.

Dyrektor przedstawiła przedstawiony budżet.

Następnie  Dyrektor  Przedszkola  Publicznego,  Pani  August  przedstawiła  niezbędne  remonty

w  przedszkolu,  w  ramach  zaproponowanych  środków  w  budżecie  będzie  realizować  najbardziej  pilne

potrzeby.

Dyrektor  ZEZK-u  omówiła  potrzeby,  które  należy  sfinansować  tj.  wybudować  kotłownie

z indywidualnymi ogrzewaniami przy ul. Waryńskiego 6 i 1 Maja 96. Ważnym są przepięcia i podpięcia do

kanalizacji budynków, które nie są podpięte.

Pani  Ewa  Król,  właścicielka  Niepublicznego  Przedszkola  przy  ulicy  Wiejskiej  poinformowała  o

uruchomieniu oddziału żłobkowego, aktualnie w przedszkolu jest 81 dzieci. Środki, jakie przekazuje Urząd

Miejski to 75% wysokości jakie otrzymuje Przedszkole Publiczne.

Dyrektor MOK-u P. Kaliński powiedział o dotacji w wysokości takiej jak w ubiegłym roku, wspomniał

o zakupie nagłośnienia, które pochłonie kwotę 20 tys. zł.

Następnie  swój  budżet  przedstawiła  Dyrektor  MOPS-u  P.  Irena  Kawałek.   Dużym  kosztem  dla

MOPS-u  jest  utrzymanie  mieszkańców  Domu  Pomocy  Społecznej.  Aktualnie  w  DPS-ie  jest  29  osób,  do

których MOPS dopłaca.

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 wyszczególnił niezbędne inwestycje, które musi zrobić w 2017 r.

a jest to remont elewacji, remont parkietu w sali gimnastycznej, docieplenie ściany.

Komendant MSR, Pan Kędzierski mówił o konieczności wykonania przyłącza do wody, które należy

zrobić bezwzględnie oraz zakupie piły łańcuchowej i kosy spalinowej.

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 wyraziła aprobatę na zaplanowany budżet, wspomniała o niskich

płacach pracowników technicznych.

Podobne zdanie miała Dyrektor Zespołu Szkół, Pani Patynowska. Mówiła o bardzo niskich płacach

kadry księgowej i sekretarek.

Pani Burmistrz zasugerowała kompleksowe przejrzenie zarobków pracowników szkół.

Ad. 3 Przerwa 15 minut. Po przerwie dalsza dyskusja o budżecie. Pytania do Pani Burmistrz i Pani

Skarbnik, które udzielały odpowiedzi.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu, Planowania i Finansów wnioskuje aby nie wydawać środków (z projektów romskich) na

remonty  mieszkań  tych  rodzin,  które  sukcesywnie  dewastują  lokale  mieszkalne  i  otrzymują  następne

wyremontowane mieszkania.

2.   Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów wnioskuje  aby  miasto  nie  aplikowało  o  środki  zewnętrzne

przeznaczone na Romów. Wniosek dotyczy tych Romów, którzy nie płacą za czynsz mieszkalny, dzieci nie

uczęszczają do szkoły a mieszkania tych osób są stale dewastowane.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                           Artur Wrona 


